
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 4. maj 2009
Sagsnr.: 15726

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 3. april 2009 
stillet følgende spørgsmål nr. 318 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann

Spørgsmål 318:

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 26/3-09 fra Danmarks Biavlerforening 
vedrørende konklusionerne fra biavlskonferencen den 31.-1. februar 2009, jf. FLF alm. 
del - bilag 215.”

Svar:

Jeg henviser til mit vedlagte svar til Danmarks Biavlerforening. Jeg vedlægger desuden 
til udvalgets orientering ”Strategi om understøttelse og udvikling af biavlen i Danmark 
2009 – 2013”. 
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